
Tijdens de afbraak hebben de bouwheren 
een aanzienlijk aantal elementen gered die 
bestemd waren voor het afval (tegels, vloe-
ren, marmer en blauwe steen, enz.) omdat 
die nog mooi, functioneel en herbruik-
baar waren. De herintroductie van deze 
elementen wordt momenteel bestudeerd, 
aangezien de extra uitvoeringskosten een 
grote hinderpaal vormen voor het herge-
bruik. Ook de synergie tussen de werven 
en het gebruik van natuurlijke en lokale 
materialen wordt bestudeerd.

Uw idee, onze oplossingen.
 

Gheorghita Pestritu, zaakvoerder Deco Sege Rom 

Hoeveel procent van het primaire energieverbruik gaat naar  
woningen in Brussel?

Transformatie van een Brussels huis uit 1900 tot drie wooneenheden  
en revalorisatie van materialen
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